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國立中興大學法政學院教師五年內重要學術著作一覽表 

109 年 6 月 3 日院務會議修正 

系所 教師姓名 現任職級 

  □教授    □副教授   □助理教授 

 
 

重要學術著作 送審人 
自評點數 

系所 
檢核點數 

院 
檢核點數 

範
例 

梁福鎮，Michael Winkler 改革教育學之探究，教育學刊，
(46)，1-36，2016/06。 (TSSCI) 6   

梁福鎮，改革教育學─起源、內涵與問題的探究，臺北市：五
南，2017/04。 12   

1  
    

2  
    

3  
    

4  
    

5  
    

… (欄位不足時請自行增加)    

 點數合計    

 
填表說明及點數計算方式： 
1.本申請表請放置申請特聘教授或優聘教師文件首頁。 
2.「最近五年(含)內」起計方式比照教師資格送審規定，以起聘日往回逆算五年，即     年 8 月 1

日起。 
3.重要學術著作請列出 SCI、SSCI、TSSCI 期刊及學術專書，其餘不列入，並請檢附所列著作佐證

資料。 
4.學術著作點數計算方式:。 
(1)期刊：SCI、SSCI、A&HCI 每篇 10 點、TSSCI 依據最新公告之本校「人社領域優良期刊暨點

數」計點(可由院網頁下載)。第一作者可獲全點數，通訊作者以 80%點數計算、第二作者

以 50%點數計算、第三作者(含)以上以 20%點數計算。 
(2)專書：符合本院學術著作認定標準且為單一作者，中文專書一本為 15 點，外文專書一本為 25

點。 
 
送審人簽章：                                   日期：    年    月    日 
 
系所主管簽章：                                 日期：    年    月    日  
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List of Important Academic Publications by Faculty Members of the  
College of Law and Politics, NCHU (Past Five Years) 

June 3, 2020－Amended by the College Affairs Meeting 

Department Faculty Name Current Rank 

  □Professor □Associate Professor □Assistant Professor 

 
 

Significant Academic Works 
Points Self-
assessed by 
Applicant 

Points Validated by 
Department/Institute 

Points Validated 
by College 

1  
    

2  
    

3  
    

4  
    

5  
    

… (Please add additional rows if needed)    

 Total    

 
Instructions for Form Completion and Point Calculation: 
1. This application form should be placed on the first page of documents for Distinguished Professor or 

Outstanding Faculty applications. 
2. The "past five years (inclusive)" calculation follows the faculty qualification review regulations, counting 

backward five years from the appointment date, starting from August 1, 
3. Major academic publications should only include SCI, SSCI, TSSCI journals, and scholarly books. Other 

publications should not be listed. Please attach supporting documentation for all listed publications. 
4. Academic publication points calculation method:  

(1) Journals: SCI, SSCI, and A&HCI articles are 10 points each. TSSCI articles are calculated according 
to the university's latest announced "Humanities and Social Sciences Quality Journal and Point 
System" (downloadable from the College website). The first authors receive full points; corresponding 
authors receive 80% of the points; the second authors receive 50%; and the third and beyond receive 
20%.  

(2) Books: Books that meet the College's academic publication standards and are single-authored: 
Chinese books are 15 points each, and foreign language books are 25 points each. 

 
 
Applicant's Signature: __________________ Date: ____________ 
 
 
Director's Signature: __________________ Date: ____________ 
 

 
 

【In case of any dispute, the explanation should be based in the Chinese version.】 
 


